



# Berg menighetsråd

## INNKALLING

<b>Møtested:</b>	Arbeidskirken
<b>Møtedato:</b>	Mandag 16.april 2018
<b>Tid:</b>	18:30 – 21.30
<b>SAKSLISTE NR:</b>	5/18

Åpning: Anita

Servering: Heidi

Rydding: Ole Bjørn/Toril

- SAKNR. 43/18:        GODKJENNING AV REFERAT FRA 21. MARS**
- SAKNR. 44/18:        UNGDOMSKLUBB**  
**Orientering om framdriftsplanen fra trosopplæringskomiteen v/**  
**Kristina Hvarnes Andersen**  
**Komite for givertjeneste**
- SAKNR. 45/18:        UTTAELSE OM NY BISKOP**
- SAKNR. 46/18:        PRESTEN HAR ORDET**
- SAKNR. 47/18:        ØKONOMI**
- SAKNR. 48/18:        GUDSTJENESTELISTA FOR HØSTEN**
- SAKNR. 49/18:        INNSPILL FRA MENIGHETEN OM AKTIVITETER PÅ**  
**ÅRSMØTE**
- SAKNR. 50/18:        HØSTENS PROGRAM**  
**Mitt nabolag 2**  
**Konsert med havfruene m/matservering**  
**Julekonsert med Tunklang**  
**Konsert med Jan Ivar**  
**Gudstjeneste med Larvik kammerkor**
- SAKNR. 51/18:        REFERATSAKER**  
**Oppmyking av sted for vielser**
- SAKNR. 52/18:        EVT**

**VELKOMMEN TIL MØTE!**

---



## Berg menighetsråd

### MØTEBOK

<b>Møtested:</b>	<b>Arbeidskirken</b>
<b>Møtedato:</b>	<b>Mandag 16.april 2018</b>
<b>Tid:</b>	<b>18:30 – 21.30</b>
<b>SAKSLISTE NR:</b>	<b>5/18</b>

Tilstede: Audun Haga, Ole Bjørn Normandbo, Heidi Løvereide Kjær, Liv Randi H. Johnsen, Eldbjørg Evensen, Ottar Haugen, Åsmund Brøvig, Thorbjørn Gundersen og Toril Sæves Jacobsen

Forfall: Øystein Vestmoen, Anita Baann Hovd

Audun innledet med tanker rundt prekenteksten fra søndag. Han avsluttet med Salme 23.

#### **SAKNR. 43/18: GODKJENNING AV REFERAT FRA 21. MARS**

Referatet ble godkjent og undertegnet.

#### **SAKNR. 44/18: UNGDOMSKLUBB**

##### **Orientering om framdriftsplanen fra trosopplæringskomiteen v/ Kristina Hvarnes Andersen**

Trosopplæringsutvalget har hatt vedtaket fra forrige MR oppe på deres siste møte. De vedtok der at de ønsket å gå for en oppussing av kjellerrommet. Kristina H. Andersen og Heidi orienterte om planene for rommet så langt de var kommet.

Oppussingen innebærer bla. maling, bygging av scene, bardisk mm. I tillegg ønsker de å møblere rommet tilpasset bruken.

MR presiserer at speiderrommet kan ommøbleres i samarbeid med speideren.

Gangen inn til bruktbutikken vil fortsatt bli brukt til bruktbutikken, men ungdomsklubben skal bruke gangen for å komme til toalettet.

Oppussingen er planlagt til august, og fram til det skal loppekomiteen disponere rommet. Komiteen ser for seg oppstart av ungdomsklubb i september.

MR ber om en økonomisk oversikt over oppussingen, som inneholder en prioritering. Dette leveres inn til Ottar.

MR ønsker også at det sees på hvordan rydding og vask etter en slik lørdagskveld skal organiseres, slik at ikke de som frivillig er i kirken på en lørdagskveld også må stå for dette.

7. klasse var innom kirken i forbindelse med sykkeldag til kirkene. De fikk være med å tenke på hva en slik ungdomsklubb bør inneholde. Det kom inn mange gode ideer.

Det blir opprydding på lageret ned i kjelleren. 3.mai på dagtid skal det ryddes og 7. mai på ettermiddag/kveldstid.

MR ønsker å si at komiteen har gjort en flott jobb med framstillingen for MR.

### **Komite for givertjeneste**

MR foreslår at givertjenesten også er på facebook.

### **SAKNR. 45/18: UTTALELSE OM NY BISKOP**

Resultatet av avstemmingene til MR var som følger:

	<b>Kjetil Haga</b>	<b>Ragnhild Jepsen</b>	<b>Sølvi Kristin Lewin</b>	<b>Jan Otto Myrseth</b>	<b>Merete Thomassen</b>	<b>Øystein Magelssen</b>
<b>1. kandidat Første votering</b>	<b>5</b>			<b>2</b>		<b>1</b>
<b>2.kandidat Første votering</b>				<b>6</b>		<b>2</b>
<b>3.kandidat Første votering</b>		<b>1</b>		<b>1</b>	<b>1</b>	<b>5</b>

Dette blir da Berg MRs kandidater:

- 1.kandidat: Kjetil Haga
2. kandidat: Jan Otta Myrseth
3. kandidat: Øystein Magelssen

### **SAKNR. 46/18: PRESTEN HAR ORDET**

Bjørn Kinserdahl blir satt inn som vikarprest inntil en ny prest er ansatt. Han vil også delta i MR.

Stillingsannonsen på prest i Berg menighet skal ha vært ute i Vårt Land. Annonsen kommer ut flere ganger, og søknadsfristen er satt til 2.mai.

Flott med nye plakater i et samarbeid med Meny. Ole Bjørn tar den videre kontakten med butikken om disse plakaterne fram til sommeren, deretter overtar staben.

### **SAKNR. 47/18: ØKONOMI**

**Charlotte Rørth: Det er betalt** 14 500 i honorar til Charlotte Rørth. Vi gikk med et overskudd på nær 2000kr. Dette skal deles med Frikirken. Konklusjonen er at vi gikk i balanse slik målet var.

Gaven fra Larvikbanken på 7000kr har kommet på konto.

Økonomien er uendret i forhold til MR 31.3.

Det er mer og mer bruk av vipps. Kontooversiktene er blitt bedre, men Ottar må ennå styre en del av dette etter dato.

### **SAKNR. 48/18: GUDSTJENESTELISTA FOR HØSTEN**

MR vedtar gudstjenestelista med konfirmasjonspresentasjon 14/10- 18

MR ønsker at AU skal ta opp forordningen i gamle Brunlanes på neste felles AU. Etter dette kan det bli aktuelt å sende en forespørsel til prosten om en henstilling om å gå tilbake til tidligere forordning der det er gudstjeneste i Berg og Tanum annenhver søndag.

**SAKNR. 49/18: INNSPILL FRA MENIGHETEN OM AKTIVITETER PÅ  
ÅRSMØTE**

Utsatt til neste møte.

**SAKNR. 50/18: HØSTENS PROGRAM**

**Mitt nabolag 2:** Liv Randi tar ansvar for dette. Arrangementet blir 17.oktober i kirkerommet.

**Konsert med havfruene m/matsservering** – utsatt til neste møte

**Julekonsert med Tunklang** – utsatt til neste møte

**Konsert med Jan Ivar** - utsatt til neste møte

**Gudstjeneste med Larvik kammerkor** - utsatt til neste møte

**SAKNR. 51/18: REFERATSAKER**

**Oppmyking av sted for vielse** – Audun har sendt dette videre til de andre prestene i Larvik.

**Invitasjon til «Diakoni i nye Larvik»** - Toril tar dette med til Vigdis Kiil

**Sjømannskirkens regionårsmøte 22.4.2018.** - Ottar deltar

**SAKNR. 52/18: EVT**

**VELKOMMEN TIL MØTE!**

---